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Předmět Zasedání 17/2015–2018  

Datum  30. října 2017 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Zelenka, Husák 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Zeman, Vokálek 

 Fakulta podnikohospodářská (F3): Mikan, Mládková, Tyll 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Knettig 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Dvořák, Krbová, Prchal 

  Jiné: Fiala 

Omluvení  Vančurová (F1), Trávníčková (F2), Ondrčka (F3), Vltavská, Bozděchová (F4), Vondráček 

(F5), Novák M., Kupka (F6) 

Neomluvení  Petrouš (F1), Novák T. (F2), Novák J. (F3) 

Hosté  doc. Dvořák (prorektor), doc. Fischer (prorektor), prof. Hnilica (prorektor), prof. 

Musílek (prorektor), Ing. Svoboda (kvestor) 

Předsedal Berka 

Doba  13:09 – 13:42 

 

Program 

1. Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2018 

2. Vnitřní předpisy Fakulty mezinárodních vztahů  

3. Vnitřní předpisy Fakulty financí a účetnictví  

4. Směna pozemků  

5. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání a vyzval senátory k předložení návrhů k doplnění 
programu. Následně předložil program sedmnáctého zasedání AS VŠE ke schválení.  

Hlasování č. 17-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 17. zasedání dne 30. října 2017 v těchto bodech: 

1. Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2018 
2. Vnitřní předpisy Fakulty mezinárodních vztahů  
3. Vnitřní předpisy Fakulty financí a účetnictví  
4. Směna pozemků 
5. Různé 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Program byl schválen. 

Po hlasování se dostavil senátor Knettig. 

R 

1. Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2018 
 Prorektor Fischer představil jménem paní rektorky předkládaný materiál, seznámil senátory 

s jeho členěním a poděkoval za připomínky k materiálu. 
V průběhu projednávání bodu se dostavil senátor Váňa. 

Hlasování č. 17-2 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Plán realizace strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 
2018. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

2. Vnitřní předpisy Fakulty mezinárodních vztahů 
 Předseda Berka předal slovo děkanu Taušerovi, který představil předkládané materiály – 

Statut Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze, Disciplinární řád pro 
studenty Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze a Jednací řád 
Vědecké rady Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze. 
Předseda Berka seznámil senátory se souhlasným stanoviskem rektorky s předkládanými 
předpisy. Předseda Legislativní komise Zeman uvedl, že předpisy nebyly v Legislativní komisi 
projednány, protože Legislativní komise nebyla na svém jednání dne 23. 10. 2017 
usnášeníschopná. 

Hlasování č. 17-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Statut Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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Hlasování č. 17-4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Disciplinární řád pro studenty Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 
Hlasování č. 17-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

3. Vnitřní předpisy Fakulty financí a účetnictví 
 Předseda Berka požádal o slovo předsedu AS FFÚ Marka, který představil předkládaný 

materiál – Disciplinární řád pro studenty Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické 
v Praze. 
Předseda Berka seznámil senátory se souhlasným stanoviskem rektorky s předkládaným 
předpisem. Předseda Legislativní komise Zeman uvedl, že předpis nebyl v Legislativní komisi 
projednán, protože Legislativní komise nebyla na svém jednání dne 23. 10. 2017 
usnášeníschopná. 

Hlasování č. 17-6 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Disciplinární řád pro studenty Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Směna pozemků 
 Kvestor Svoboda seznámil senátory s navrhovanou smlouvou o směně pozemků v areálu VŠE 

na Jižním Městě. Po projednání této směny v AS VŠE bude smlouvu schvalovat Správní rada 
VŠE. K bodu proběhla krátká diskuse. 

Hlasování č. 17-7 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE souhlasí se směnou pozemku parc. č. 2344/89 - ostatní plocha, zeleň, o výměře 204 
m2, k.ú. Kunratice ve vlastnictví VŠE v Praze za pozemek parc. č. 952/7 - ostatní plocha, zeleň, 
o výměře 204 m2, ve svěřené správě Městské části Praha – Kunratice, vlastníka Hlavního města 
Prahy. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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5. Různé 
 Předseda Berka informoval senátory, že se ve dnech 26. – 27. 10. 2017 účastnil setkání 

předsedů akademických senátů veřejných a státních vysokých škol. Hlavním tématem bylo 
schvalování vnitřních předpisů dle novely vysokoškolského zákona. Předseda senátu zároveň 
apeloval na fakulty, které dosud neuvedly své vnitřní předpisy do souladu s novelizovaným 
vysokoškolským zákonem, aby tak neprodleně učinily. Tento apel se zvláště týká zástupců 
Fakulty podnikohospodářské, která zatím nepředložila ke schválení v AS VŠE ani jeden nový 
vnitřní předpis. 
Dalším tématem setkání byla otázka možnosti dostudování studentů ve stávajících studijních 
oborech. 

I 

Senátor Zeman svolal na 13. 11. 2017 od 13 h jednání Legislativní komise. I 

Předsedající AS VŠE ukončil zasedání. Termín dalšího zasedání AS VŠE byl předběžně stanoven 
na 20. 11. 2017 od 13 hodin. 

I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 30. října 2017 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


